
FILOLOSKI FAKULTET - NIKSU: 
dekanu, prof. dr Draganu BogQjevicu 

Postovani dekane Bogojevicu, 

Obracam Vam se molbom da od Uprave FiJoloskog fakulteta dobijem 
potvrdu 0 odnosu prethodne Uprave Univerziteta Crne Gore prema mom statusu 
I . dosa~asnJ~m ukupnom. radu na Fakultetu, uz kJasican oblik grube 
dlsknmmaclJe preko uskraclvanjajednakih prava na rad i uce~ce na konkursu za 
izbor u naucna zvanja. 

Kao !ito Vam je poznato, u septembru 2016. godine Univerzitet Crne 
Gore je odobrio pravo na konkurisanje u zvanja po tzv. starom osnovu, to jest 

objavljenog rada na sci-listi, svim kolegama na nasem Fakultetu, osim meni 
i koleginici, saradniku u nastavi, dr Vesni Vukicevic. 

Tada smo na sjednici Vijeca Filoloskog fakulteta dobili objasnjenje da je 
rijec, navodno, 0 trenutnim potrebama Univerziteta za raspisivanjem konkursa u 
zvanja. 

Ali to, medutim, ukazuje na oduzimanje mogucnosti, na uskracivanje 
jednakih prava na rad svim zaposlenima pod istim uslovima, uz neobjasnjivo 
uklanjanje sa liste sarno nas dvije saradnice u nastavi sa Studijskog programa za 
ruski jezik i knj izevnost. 

S obzirom na to da nijesam zeljela da problematizujem tok izbora ostalih 
kolega, a sve su na tom konkursu stekle potrebna naucna zvanja, sto srdacno 
pozdravljam, sada Vam se obracam uz molbu da od Uprave Filoloskog fakulteta 
dobijem potvrdu 0 tome da je eio proces tako i sproveden, kako bili svoja dalja 
prava potrazivala sudskim putem. 

Licno sam diskriminisana, uskracena su mi osnovna Ijudska i radna 
prava, finansijski i drugi benefiti, jer sam i dalje u statusu saradnika u nastavi, te 
eu nastojati da tuzbom Osnovnom sudu u Podgorici rijesim ovaj problem, koji 
je bez presedana u naSoj univerzitetskoj praksi. 

Svakako, nastojim da objavim i rad na sci-listi, ali je to sada mnogo teze 
uciniti kad su daleko veta interesovanja velikog broja autora da im fad i bude 
publikovan. Ali, nezavisno od toga, ostajem pri stavu da eu svoja prava 
potrazivati suds kim putem. 

Ocekujuci Vas odgovor u znak toga da sam deeidno saopstila sustinu 
problema, kao i potvrdu od stmne Uprave Fakulteta kako je slovilo tadasnje 
objasnjenje na Vijecu 0 izostavljanju sa liSle, uz molbu da se navede i broj 
kolega kojima je omoguceno ul:esce na konkursu u zvanja bez objavljenog rada 
na sci-listi do septembra 2016. godine, ol:ekujuCi, svakako, i razumijevanje sa 
Vase strane za cio izneseni problem, 

Srdal:no Vas pozdravljam i unaprijed se zahvaljujem. 



(Napomena: Svakako, molim da se ova moja molba uvrsti u dokumenta 
upravo zakazane sjednice Filoloskog fakulteta pod tackom Razno.) 

U Nik~icu, 
13. decembra2017. godine 


